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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید غلامرضا آئینی  را گرامی می دارد

ره آورد چهارمین جشنواره  مطبوعات البرز 
چه بود؟

هیچ، جز تحقیرِ »ما«!
»دنیای هوادار« با کسب هفت 
تندیس در مجموع بخش های 
اصلی و موضوعی به عنوان 
چهارمین  در  برگزیده  نشریه 
جشنواره مطبوعات، خبرگزاری 
ها و پایگاه های خبری استان 

البرز به کار خود پایان داد.
این گزاره کوتاه را همین ابتدا 
یادآوری کردم تا بگویم که بحثِ نگارنده اساسا »اعتراض و 
گلایه نسبت به داوری این دوره در اعلام برگزیدگان« و این 
قبیل اقدامات چیپ و سطح پایینی نیست که شوربختانه به 
یکی از عادت های کلیشه ای و مرسوم میان شرکت کنندگان 
در این جشنواره ها و امثال این رویدادها تبدیل شده است. 
مسلما وقتی ما یا هر فرد دیگری اثر یا آثاری را به جشنواره ای 
می فرستد به معنای »پذیرش قوانین« آن و »احترام« به هیات 
داوران و سلایق آن هاست و هیچکس هم هیچگونه »تعهدی« 
از جشنواره مبنی بر دریافت حتمی جایزه نمی گیرد که اگر چیزی 
عایدش نشد، دو قورت و نیم اش باقی و از عالم و آدم طلبکار 
باشد! پس لازم دانستم ضمن تبریک به تمامی برگزیدگان و 
همکاران گرامی و دوستان رسانه ای، این سوءتفاهم احتمالی 
را همین ابتدای کار برطرف کنم و سپس نکاتی را مطرح کنم.

مسئله و دغدغه نگارنده، بروز برخی قواعد، شرایط و سخنان شاذ 
و ابهام آمیز در فرآیند در برگزاری این دوره از جشنواره مطبوعات 
استان البرز است؛ اعم از »ناهماهنگی، مشکلات و باگ سیستمی 
در آپلود آثار به صورت اینترنتی«، »تغییر برخی از مفاد و قواعد 
جشنواره پس از اتمام مهلت ارسال آثار« )مثلا اعلام مقدار جوایز 
که در ابتدا پنج، سه و دو میلیون »تومان« برای رتبه های اول تا 
سوم اعلام شد که نهایتا چندین روز پیش از مراسم اختتامیه، به 
صورت ناگهانی و »ردیفی« یک صفر از آن به دلیل »اشتباه تایپی 
در انتشار فراخوان اولیه« کم شد و به ترتیب به پانصد، سیصد و 
دویست هزار تومان تغییر یافت!( و نهایتا مهم تر از همه »بیانیه 
پر از گاف و توهین آمیز« هیات داوران نسبت به جامعه رسانه ای 
استان که هرآنچه ره آورد احتمالی این جشنواره بود را با کام مان 
تلخ و اینچنین در ذهن مان متبادر ساخت که آورده اش هیچ نبود، 

جز تحقیر ما اصحاب رسانه استان.
نگارشی«اش  و  بندی  جمله  »مشکلات  از  اگر  که  بیانیه ای 
»توهین آمیز«  و  متفرعن  موضع  و  نگاه  کنیم،  چشم پوشی 
هیات داوران نسبت به جامعه مطبوعاتی و خبرنگاران استان، 
نابخشودنی و بسیار »چیپ« و »زننده« می نماید که نه رد نشانی 
از استادی و دکتری این داوران داشت و نه با شان همکاران 
ما در رسانه های استان سازگار بود. این عزیزان! صراحتا بیان 
کردند که »آثار رسیده از سطح توقعات پایین تر بوده و از این 
بابت متاسف هستند«! سوای اینکه چطور کسی نبوده تا از 
این اساتید بپرسد »مگر مجبورتان کرده اند که داوری این آثار 
ضعیف و سطح پایین را بپذیرید؟« آیا این گزاره، چیزی جز 
القای حس ناکارآمدی و برچسب »ناآگاهی«، »بی سوادی« و 
کوله باری از »بی اطلاعی« نسبت به اصحاب قلم این استان 
است؟ بله! مسلما ما هم می دانیم که »آماتور«های بسیاری در 
این استان و شهرهایش وجود دارد که بعضا حتی الفبای یک 
یادداشت و خبرنویسی ساده را هم نمی دانند اما »چگونه« و با 
»چه منطقی« می توان تمامی آن ها و آثارشان را با یک متر و 
معیار ثابت قضاوت کرد و حتی اینچنین ناشیانه بخش های 
مختلف جشنواره مانند »یادداشت و سرمقاله« و »مقاله« و 
بخش محوری »خانواده و سبک زندگی« را تلفیق کرد و یک جا 
آن را سنجید و بعد دَم از »حرفه ای گری« زد؟! یا اصلا در 
غُر  با این شمایل  کدام اختتامیه دیده اید که هیات داوران 
بزند که:»اصلا نوموخوایم! آثارتون خوب نبود، هرکدوم هم که 
حال کردیم، رتبه اول نمی دیم، هرجا هم که عِـشقـمِون کشید 
مطالب سراسری رو می گنجونیم هرجا هم که نکشید و حال 
نکردیم به بهانه عدم پرداخت به البرز حذفش می کنیم«! حقا که 
این بیانیه فقط یه »سـی داداااااچ« )کامبیز باقی طور( کم داشت!

محور  سلامت  پروژه  پیمانکار  مهر  جلالی  مجید  دکتر 
جدید  شهر  تختخوابی   160 تخصصی  فوق  بیمارستان 
هشتگرد، عدم انتقال سند زمین از سوی شرکت عمران شهر 
جدید هشتگرد به نام شهرداری شهر جدید هشتگرد را یکی 
از مهمترین عوامل تأخیر در راه اندازی این پروژه اعلام کرد 
و گفت: بيمارستان جنرال شهر جديد هشتگرد باید پیش از 
این ها افتتاح می شد اما ناهماهنگی بین ادارات و بدقولی 
برخی از مسئولان باعث شد تا سرمایه بنده در این پروژه 

بلاتکلیف بماند.
وی افزود: ما آرزو داشتیم که کاری کنیم بیمار جز درد 
بیماری رنج دیگری نداشته باشد، اما اکنون به روزی افتاده 

ایم که منتظر کسی هستیم تا درد ما را چاره سازد.
جلالی مهر با بیان اینکه گویا سلامتی مردم برای مسئولان 
استان مهم نیست، اظهار داشت: بلاتکلیفی پروژه برای 
و جان  و سلامت  کرده  ای عمل  که سلیقه  مسئولانی 
مردم برای آن ها بی ارزش است، اهمیت ندارد اما سرمایه، 
سرمایه گذار است که در این میان با بالا رفتن تورم و نرخ 

ارز رو به نابودی است و با گذشت زمان دیگر انگیزه ای برای 
ادامه این مهم باقی نمی ماند.

این فعال عرصه ساخت و ساز و خیّر البرزی تصریح کرد: 
بنده از این طریق اعلام می کنم تمامی حق و حقوق خود 
را در قبال سنگ اندازی هر مسئولی در مسیر راه اندازی این 
بیمارستان محفوظ می دانم و از تمامی مسئولین ذیربط از 
جمله رئیس قوه قضائیه، سازمان بازرسی کل کشور انتظار 
دارم در این شرایط بحرانی کشور به داد این پروژه درمانی که 
با انجام تشریفات اداری ساده می تواند پاسخگوی نیازهای 

درمانی و بهداشتی مردم باشد، برسند.
وی اذعان داشت: اکنون منتظر نتیجه جلسات هستیم تا 
شرکت مادر تخصصی عمران شهرهای جدید با انتقال سند 
به نام شهرداری شهر جدید هشتگرد مقدمات تأیید نقشه 
ها و دریافت موافقت اصولی فراهم شود و با تأیید عملکرد 
توسط ناظرین دانشگاه علوم پزشکی مراحل نهایی پروژه 

برای افتتاح و راه اندازی انجام گیرد.
گفتنی است کلنگ زنی بیمارستان شهر جدید هشتگرد به 

سال 1371 باز می گردد و در سال 1393 بر اساس قراردادی 
با شهرداری شهر جدید هشتگرد، شرکت رهساز گستر مهر 

ساخت و تکمیل آن را بر عهده می گیرد.
هدف از ساخت این بیمارستان 96 تخت خوابی افزایش 
سرانه درمانی در این منطقه بوده که با اخذ مجوزهای لازم 
ساخت پروژه از ابتدای تیر ماه 1393 به طور رسمی آغاز می 
شود. اما اکنون تکمیل و راه اندازی آن به تعویق افتاده و 

جوابگوی انتظارات درمانی البرزنشینان نیست.

خبر اول

مسئولان استان البرز، سلامت مردم چقدر می ارزد؟
سرمقاله

297 هزار و 486 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
گفت: تاکنون ۳۴۳ هزار و ۲۰۳ نفر در کشور به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۴۷ نفر 
در ۲۴ ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در 
کشور به ۱۹ هزار و ۶۳۹ نفر رسیده است و تاکنون 297 
هزار و 486 نفر از بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان 

ها ترخیص شده اند.
آمار  آخرین  درباره  گذشته  روز  لاری  سادات  سیما 
مبتلایان قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی 
از ابتلا به این ویروس در کشور بیان کرد: تا دیروز 
و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، دو هزار و 
۱۳۳ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی 
شد که یک هزار و ۱۹ نفر از آنها بستری شدند. با این 
حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۳۴۳ 

هزار و ۲۰۳ نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۴۷ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۱۹ هزار و ۶۳۹ نفر رسید.
لاری گفت: خوشبختانه تاکنون ۲۹۷ هزار و ۴۸۶ نفر 
از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها ترخیص 
به  مبتلا  بیماران  از  نفر   ۳۸۸۱ همچنین  شده اند. 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 

قرار دارند.
وی بیان کرد: تاکنون دو میلیون و ۸۶۱ هزار و ۸۲۵ 
آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
مازندران،  استان های  افزود:  بهداشت  وزیر  معاون 
تهران، قم، گلستان، خراسان شمالی، اردبیل، اصفهان، 
آذربایجان  سمنان،  کرمان،  رضوی،  خراسان  البرز، 
قرار  قرمز  در وضعیت  گیلان  و  یزد  مرکزی،  شرقی، 
لرستان،  ایلام،  فارس،  استان های  همچنین  دارند. 
بوشهر،  غربی،  آذربایجان  قزوین،  زنجان،  هرمزگان، 
همدان، چهارمحال و بختیاری و کهگیلویه و بویراحمد 

هم در وضعیت هشدار قرار دارند.
لاری درباره وضعیت کرونا در استان یزد بیان کرد: این 
استان در اسفند ماه سال گذشته شاهد خیز شدید و 
قابل توجه در ابتلا و بستری در اغلب شهرستان ها بود 
که با همکاری مردم و تلاش کادر بهداشت و درمان 
و حمایت های ستاد استانی کرونا از اوایل فروردین 
تا اواسط خرداد ماه شاهد سیر نزولی موارد ابتلا و 
بستری در اغلب شهرستان های این استان بودیم. با 
وجود توصیه های اکید بهداشتی، از خرداد ماه نمودار 
بستری روزانه در این استان روند صعودی گرفت و با 
وجود این که در هفته گذشته تا حدی از شدت شیب 
صعودی ابتلا و بستری روزانه کاسته شده، همچنان 
وضعیت بیماری در اغلب شهرستان های استان یزد 

شکننده است.
داد: در هفته گذشته دو شهرستان دیگر  ادامه  وی 
به وضعیت قرمز اضافه شده و در حال حاضر هشت 
خاتم،  تفت،  بهاباد،  بافق،  ابرکوه،  شامل  شهرستان 
مهریز، میبد و یزد در وضعیت قرمز و شهرستان های 

اردکان و اشکذر در وضعیت زرد بیماری قرار دارند.
معاون وزیر بهداشت گفت: میزان استفاده از ماسک 
در اماکن عمومی و بانک ها و اداره های استان یزد ۷۰ 
درصد، در وسایل نقلیه درون و برون شهری ۷۵ درصد 
گزارش شده است. همچنین استفاده از ماسک توسط 
متصدیان و شاغلان واحدهای صنفی و صنعتی ۸۰ 
درصد و توسط کارکنان و شاغلان اداره های استان یزد 

۸۷ درصد گزارش شده است.
شده،  انجام  بازرسی های  اساس  بر  داد:  ادامه  لاری 
بیشترین رعایت پروتکل های بهداشتی در سازمان ها 
و اداره های دولتی و کمترین میزان رعایت پروتکل ها 
در مراکز خدمات بیمه و دفاتر پیشخوان دولت است.

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: هیات های عزاداری 
محرم  ایام  در  پرشور  مراسم  برگزاری  به  یزد  استان 
مراسم  برگزاری  شاهد  هرساله  و  هستند  معروف 
باشکوه عزاداری در کلیه شهرهای این استان هستیم. 
کشور،  سراسر  در  کرونا  ویروس  شیوع  به  توجه  با 
استان  و مردم  از مسئولان  ما  درخواست  و  توصیه 
یزد این است که عزاداری در ایام پیش رو مطابق با 
ضوابط اعلام شده از سوی ستاد ملی مقابله با کرونا 

برگزار شود.
وی بیان کرد: امیدواریم با همکاری مردم کشورمان در 
رعایت اصول سه گانه بهداشتی شامل شست وشوی 
مرتب دست ها، فاصله گذاری فیزیکی و استفاده از 
ماسک شاهد شکست زنجیره انتقال ویروس کرونا در 

کشور باشیم.

کرونا درایران

بلاتکلیفی پروژه برای مسئولانی که سلیقه ای عمل کرده و سلامت و جان مردم برای 
آن ها بی ارزش است، اهمیت ندارد اما سرمایه، سرمایه گذار است که در این میان 
با بالا رفتن تورم و نرخ ارز رو به نابودی است و با گذشت زمان دیگر انگیزه ای برای 

ادامه این مهم باقی نمی ماند.

مهدی تیموری

 سردبیر
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آیت الله »سید محمدمهدی حسینی همدانی« -نماینده ولی فقیه در استان البرز و اجتماعی
امام جمعه کرج- با بیان اینکه هر کدام از خطبا باید یک منبر مجازی باشند، گفت: 

برپایی منبر مجازی در ماه محرم برای تبلیغ دین و تبیین قیام عاشورا ضروری است.

بازگشت بی سر و صدای »هاشم 
اسکندری« به فدراسیون بولینگ؛ 

مقصودلو: ماموریت تمام شد 
در باره اسکندری از وزارت بپرسید!

در حالی که فدراسیون بولینگ 
و بیلیارد آماده فراخوان برای 
ثبت نام کاندیداهای ریاست 
می شد دقیقا در آخرین شب 
ماموریت محمدرضا مقصودلو 
فدراسیون  سرپرستی  در 
بولینگ ناگهان صبح روز بعد 
اسکندری بی سر و صدا حتی 
در غافلگیری کارکنان فدراسیون به دفترش آمد و پشت میز 

ریاست نشست.
البته مقصودلو سرپرست موقت فدراسیون چندی پیش اعلام 
کرد که من امانتدار هستم و منتظریم تا وضعیت اسکندری 
مشخص شود در همبن حال با طولانی شدن پرونده کیفری 
اسکندری، مقصودلو مجامع چند هیات را برگزار کرد ولی دقیقا 
در آخرین شب ماموریتش با اعلام وزارت ورزش کلید دفترش 
را تحویل اسکندری داد. هرچند مقصود لو گفته که هنوز 
تکلیف سایر پرونده های اسکندری روشن نشده است ولی 

وی هم بی سر و صدا کلید را تحویل داد.
تعلیق  حکم  تاریخ  گفت:  هوادار«  »دنیای  به  مقصودلو 
اسکندری که به او داده شده بود به پایان رسید و دوباره او در 

فدراسیون مشغول به کار شد.
او ادامه داد: پرونده قضایی اسکندری همچنان در جریان است 
و هنوز قاضی رای نداده است. همچنین من چیز زیادی در 
باره پرونده نمی دانم. تنها چیزی که می دانم مهلت قانونی 
سرپرستی من تمام شد. ابلاغ من تا ۲۱ مرداد بوده و بعد از 

اتمام این تاریخ مسئولیتم را تحویل دادم.
مقصودلو درخصوص حاشیه های ایجاد شده در این فدراسیون 
گفت: شما اگر سوالات را از وزارت خانه بپرسید، آن ها بهتر در 
جریان هستند. من ۵ ماه به عنوان سرپرست در این فدراسیون 
حضور داشته و تنها می توانم در خصوص عملکردم صحبت 
کنم اما در خصوص سایر مسائل باید آقایان خودشان پاسخگو 

باشند. 
گفتنی است »هاشم اسکندری« که در سی ام مهرماه سال 
۹۷ موفق شده بود از مجموع ۳۹ رای، با ۲۵ رای برای دومین 
بار پیاپی به عنوان رئیس فدراسیون انتخاب شود، ریاستش 
به دلایلی ناتمام ماند چرا که اسکندری در روزهای آخر سال 
۹۸ به یک باره از سوی وزارت ورزش از سمتش کنار گذاشته 
شد اما او به تازگی و در سکوت خبری در صندلی ریاست این 

فدراسیون نشسته و کار خود را ادامه می دهد.

چندی است افرادی مدعی دلسوزی ملک و ملت به میان 
افتاده اند و به خیال خود سنگ مردم به سینه می کوبند و 
بانگ سرداده اند که ای وای اگر مراسم و آیین های محرم 
در این وانفسای هجمه آفت کرونا بر جان مردمان، برگذار 
شود، چه ها که نمی شود و برای این ادعای خود هم بعضا 
ادله ای دارند که گرچه مسموع است اما بر بنا بر ادله ای 
دیگر که در ادامه این جستار عرض خواهم کرد اصلا و ابدا 

مقبول نیست.
اینکه در شرایط کرونا زده فعلی هرگونه تجمع و گردهمایی 
به جد مضر احوال مردم است سخنی بجاست و مسموع که 
هیچ فرد خردورزی چه درسطح حاکمیت و چه در سطح 
ملت با آن بر سر تقابل نیست اما از سوی دیگر اهمیت 
برگزاری این مراسم برای مومنان و شیعیان و دینداران 
ایران و سرتاسر جغرافیای شیعه به حدی است که اساسا 
حاکمیت ها در آن دخل و تصرف خاصی نمی توانند داشته 
باشند و تاریخ شیعه گواه این مدعاست که تقابل بین این 
مراسمات آیینی و دینی کاملا خودجوش در محرم که از 
اعماق وجود شیعیان سرچشمه گرفته و بلیه ها و مصیبت 
های بسیاری را پشت سر گذاشته با حاکمیت ها، به منفور 
شدن حاکمیت ها و رویارویی بین شیعیان و حاکمیت 

ختم شده است.
در واقع قصه کربلا به واسطه بار حماسی حیرت انگیزی که 
در خود حاملیت می کند، واجد یک شور وصف ناپذیری 
است که در کالبد شیفتگان و دلباختگان پر شمار مکتب 
عاشورا، شوری حسینی به پا می کند و درگیر شدن با آن در 
طول تاریخ، نشان داده چه تبعات شومی برای تقابل جویان 
با آن به همراه داشته است. به خصوص اینکه این مراسم 
و آیین ها اتفاقا نه در شرایط حاکمیت شیعه که در جریان 
تقابل شیعیان با حاکمیت ساخته و پرداخته شده اند و به 
نوعی هماوردی با حاکمیت های ناموافق با خود را در دل 

خویش پرورده است.
از همین روست که با هر ادله مسموع و مقبول پزشکی یا 
غیر از آن، ممنوع کردن ولو مقطعی و عاقلانه این مراسم به 
نوعی بیدار کردن همان شور حسینی و عاشورایی نهفته در 
کالبد آیین ها و مراسمات محرم است که به مقابله با هر 
نیرویی می رود که به دنبال حرام دانستن و ممنوع کردن 

این گردهمایی در طول تاریخ بوده است.
از سوی دیگر قاطبه شیعیان، اهل بیت و آل الله را درگاهی 

برای شفاعت و شفا می گمارند و برای رفع بلیه ها از خود 
در طول تاریخ به آن ها تمسک جسته اند و باور جمعی 
باورمندان پر شمار به این مکتب نوعی از طهارت و پاکی از 
هرنوع آلایش و پیرایشی را در دل این ها می بیند که باز 
به تقابل آن رفتن، ایجاد نوعی از پریشانی را در این اقشار 
وسیع در جامعه  به وجود می آورد که افات آن کمتر از بی 

توجهی به شرایط کرونا در جامعه نیست.
)به  شیعه  فهم  در  که  است  این  ماجرا  خوب  قسمت 
خصوص عثنی عشری( در کنار شور و حماسه حسینی، 
شعوری عملگرا و با نگاهی دراز مدت نهفته است که باز، 
پرورش یافته در مکتب اهل بیت است و با بیدار کردن 
و تزریق آن به این شور بوده است که شیعیان با تمام 
فشارهای حاکمیت های غالبا ناموافق با خود، تا به امروز نه 
فقط به حیات طیبه خویش ادامه داده اند که وسیع تر و 
نیرومندتر از پیش هم شده اند و امروز همان روزی است 
که باید باز هم از این ظرفیت عظیم و قدرتمند شیعه که 
شور حسینی را در کنار شعور حسینی می خواهد، استفاده 
کرد و از یک تقابل جویی بسیار خطرناک بین حاکمیت ملی 
مان که با شیعه گری آمیخته شده با اقشار عظیم باورمندان 
به برگزاری این آیین ها و مراسمات که بدنه اصلی حفظ 

حاکمیت ملی هم هستند جلوگیری کرد.
پر واضح است هماوایی رسانه های معاند با )انشاءالله!( 
دلسوزی برخی کارشناسان داخلی که مدعی بروز فاجعه 
در صورت برگزاری مراسمات محرم در زمانه کرونازده فعلی 
هستند، قطعا با نیم نگاهی معنادار و جدی به همین 
حقیقت است که هرگونه تقابل جویی حاکمیت اسلامی 
و ملی ایران با این مراسمات تا چه میزان می تواند ضربه 
بر مشروعیت حاکمیت باشد. به خصوص اینکه اساسا این 
تقابل جویی در هر صورتی منتهی به شکست حاکمیت  

می شود چرا که اگر حاکمیت این مراسمات را به خاطر 
کرونا غدغن کند ملت به شدت دو قطبی خواهد شد و  به 
احتمال قریب به یقین بسیاری از باورمندان اصلا  وقعی به 
آن نمی گذارند و طبق آنچه که در بالا گفته شد به میدان می 
آیند و کار خود را می کنند و چه بسا این مراسمات محملی 
شود برای ایجاد بلوا و آشوب علیه حاکمیت ملی و یا حتی 
رای حاکمیت همداستان  با  که  مردمی  بین  اصطکاک 
هستند و غیر آن و آن وقت است که باز اگر حاکمیت ملی 
بخواهد دست به اقدامی میدانی برای اجرای قانون بزند و 
با این مراسمات به خاطر کرونا برخورد کند، فاجعه واقعی 
را در برخورد میان شور حسینی مردم و حاکمیت اسلامی 
برخاسته از مشروعیت دینی خواهید دید. چیزی که هدف 
معاندان و دشمنان دیرین این آب و خاک است و مدت 
هاست برای آن لحظه شماری می کنند با دست خودمان و 

با عقاید خودمان ولی به کام آنان رقم زده ایم.
پس بجاست برای جلوگیری از هر دو فاجعه که یکی شیوع 
بیشتر کرونا در چنین هنگامه ای است و دیگری تقابل بین 
حاکمیت و ملت بر سر اجرای آیین ها و مراسمات محرم 
هست با همان راهکار معقول تعبیه شده در دل شیعه گری 
پیش برویم و خیر امور را در »اوسطها« بجوییم که تعادل و 

اعتدال و عدالت امروز همین است.
همان راهکاری که به درستی از سوی ستاد ملی مبارزه با 
کرونا و وزارت بهداشت و آموزش پزشکی ترسیم شده است 
و با دستورالعمل های علمی و کارآمد برای برگزاری هرچه 
بهداشتی تر گردهمایی های حسینی، نه تنها حاکمیت را 
در تقابل با ملت قرار نمی دهد که حاکمیت را  پاسبان 
شعور حسینی در کنار شور حسینی مردم می گمارد و این 
دو در کنار یکدیگر هم از آفات همه گیری کرونا در اینگونه 
مراسمات به شدت می کاهد و هم از آفات تقابل امنیتی 

بین حاکمیت و ملت جلوگیری می کند.
و در پایان، روی سخنم با مدعیان دلسوزی برای ملت است 
که با ولعی عجیب بر طبل ممنوعیت مراسمات محرم می 
کوبند. شمایان نه شور حسینی می شناسید و نه شعور 
حسینی را که اگر می شناختید بر چنین صراطی گام بر نمی 
داشتید و حتی اگر به میان انداختن اینگونه نظرات شاذ را، 
حمل بر دلسوزی شمایان به خاطر ملت بگذاریم، باز جاهل 
بودن شما را بر فهم امنیت ملی )که بدبختانه مصیبتی 
شایع در بین مدعیان روشنفکری در جامعه است( نمی 
توان کتمان کرد. همان امنیتی که اگر به هم بریزد مصیبت 
آن ابدا کمتر از شیوع افسارگسیخته کرونا در کشور  نیست 
و شمایان با دو قطبی سازی جامعه حول محور ممنوعیت 
و عدم ممنوعیت این مراسمات خواسته یا ناخواسته بر 
همان مسیری گام بر می دارید که آمال دشمنان این ملت 

حسینی در انتهای آن تحصیل می شود...

تحلیل

تبعات امنیتی جلوگیری از عزاداری محرم برای حاکمیت ملی؛ 

نه شور حسینی می شناسید و  نه شعور حسینی را!

گفت و گو

رضا تواضعی

  نویسنده

شیعه )به خصوص عثنی عشری( در کنار شور و حماسه حسینی، شعوری عملگرا و 
با نگاهی دراز مدت نهفته است که باز، پرورش یافته در مکتب اهل بیت است و با 
بیدار کردن و تزریق آن به این شور بوده است که شیعیان با تمام فشارهای حاکمیت 
های غالبا ناموافق با خود، تا به امروز نه فقط به حیات طیبه خویش ادامه داده اند که 
وسیع تر و نیرومندتر از پیش هم شده اند و امروز همان روزی است که باید باز هم 
از این ظرفیت عظیم و قدرتمند شیعه که شور حسینی را در کنار شعور حسینی می 
خواهد، استفاده کرد و از یک تقابل جویی بسیار خطرناک بین حاکمیت ملی مان که با 
شیعه گری آمیخته شده با اقشار عظیم باورمندان به برگزاری این آیین ها و مراسمات 

که بدنه اصلی حفظ حاکمیت ملی هم هستند جلوگیری کرد.

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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ویژه کمک به ساخت مدرسه در اولویت نذورات مردم باشد 
»محمد دلاوریان« -مدیرکل نوسازی، تجهیز و توسعه مدارس استان البرز- در خصوص 
کلیات پویش آجر به آجر گفت: این طرح فرهنگ مدرسه سازی را ترویج می دهد و چه بهتر 

است کمک به ساخت مدرسه در اولویت نذورات مردم باشد.

مقدمه

موفقیت در هر مقطعی نیاز به سیستمی قوی و سالم، افرادی 
آگاه و با دانش، متخصص،  متعهد و دلسوز دارد که عاشقانه و 
مخلصانه قدم در راه خدمت صادقانه به جامعه و جوان ها می 
گذارند و برای بسط و گسترش ورزش سالم و تشویق و ترغیب 

نوجوانان و جوانان به ورزش تلاش می کنند.
کاربرد الگوهای ناشیانه بعضی از مدیران ناکارآمد که با خود 
شیفتگی،  نظریه پردازی های خیالی، تصورات واهی، گفتارها 
و عملکردهای بی پایه و اساس وناکارآمدشان، مدینه فاضله را 
در ذهن خود متصور می شوند که تلویحا دلالت بر بی کفایتی 
در امر کارآیی و شخصیت مدیریتی آن ها دارد! هیأت شنای 
اصفهان با حضور آقای مهندس »پیمان گرامی« دارای قابلیت 

های مدیریتی معینی شده است .
به نظر نگارنده، اساس جمیع فضایل یک مدیر خوب و کارآمد، 
داشتن »صداقت کاری« است، زیرا هیچ فردی بدون داشتن 
صداقت نمی تواند در کسب سایر فضیلت های مدیریتی 
موفق باشد و در سطح گروهی و جمعی جامعه امروزی 

کابردی صحیح و قابل قبولی داشته باشد.
به یقین، مدیری می تواند موفق باشد که در فراهم آوردن 
و  هدایت  جهت  در  مدیریتی  اصول  برای  هموار  بستری 
رهبری انجام کار خوب و درک مفاهیم فرهنگی، اخلاقی و 
اجتماعی، بتواند نقشی اساسی ایفا کند. به طور کلی موفقیت 
در اداره امور به ویژه مدیریت در ورزش نیاز به اجرای عملکرد 
با خصوصیات اخلاقی و اقدامات اصولی و اساسی دارد تا 

موجب تحول و دگرگونی شود.
رئیس هیأت شنا،  فزاینده  آگاهی  بر  دال  فراوانی  شواهد 
شیرجه و واترپلوی استان اصفهان در ساختارهای اجتماعی و 

نظام های اعتقادی وجود دارد.
مهندس گرامی که خود دارای سوابق درخشانی در ورزش 
استان اصفهان و کشور می باشد با فراست و استفاده از 
تجارب بسیار ارزشمند اساتید و مفاخر ورزش شنای اصفهان 
از جمله استاد »مرتضی شریعت« و استاد »عرب شریفی« 
اسطوره های فراموش نشدنی شنا، واترپلو و نجات غریق 
که سالیان درازی در پست های مختلف منشاء خدمات 
اند به عنوان اعضای هیات رئیسه، خانم  گرانبهایی بوده 
»سپیده بهروزنیا« نایب رئیس در حوزه بانوان، آقای »مجید 
رجبی دبیر« و آقای »گامر دیلانچیان« مربی کاربلد و بادانش 
اصفهانی تیم ملی و دیگر همکاران صدیق و پرتلاش خود که 
با شور و اشتیاق زایدالوصفی در پیشبرد هدف های هیأت و 
تدوین برنامه های اصولی برای رسیدن به ارزش های واقعی 
ورزش های آبی به ویژه دستیابی به سهمیه المپیکی شناگران 
نوجوان و جوان ملی پوش اصفهانی نقش و سهم بسزایی 
دارند با وجود ویروس کرونا و معضل عدم مدیریت سانس 

های قهرمانی استخر انقلاب که بر اساس ماده ۸۸ به بخش 
خصوصی واگذار شده است، باامید به جلساتی که با آقای 
سیدمحمد طباطبایی مدیر کل جدید ورزش و جوانان استان 
اصفهان دارد تا حلال مشکلات پیش روی هیأت باشد، تلاش 

مضاعفی را پیشه کرده است. 

تحول و دگرگونی در هیات شنای استان اصفهان

مهندس »پیمان گرامی«، مدیر جوانی که با کوله باری از 
تجربه و تحصیلات دانشگاهی در آذرماه ۹۷ طی حکمی از 
سوی مدیرکل وقت اداره ورزش و جوانان استان به عنوان 
سرپرست هیأت منصوب شده بود، از ۲۶ اسفند همان سال 
سکان هدایت و رهبری هیأت شنا استان اصفهان را در دست 
گرفت و در مدت زمان کوتاهی با شایستگی در اداره امور 
ثابت کرد که اعتماد اعضای مجمع عمومی انتخابات هیأت 

به ایشان بی مورد نبوده است.
مهندس گرامی در بیست و ششم اسفند ۱۳۹۷ در مجمع 
عمومی انتخابات که با حضور آقایان »علی آبادی« نایب 
رئیس، »فتاحیان« دبیر فدراسیون شنای ایران و »سلطان 
حسینی« مدیرکل پیشین ورزش و جوانان استان اصفهان 

سرای  واجتماعات  افتخارات  تالار  در  مجمع  اعضای  و 
ورزشکاران اصفهان برگزار شد، قاطعانه با اکثریت آراء ) 18 
رای از ۱۸ رای ماحُوزه(  به عنوان رئیس هیأت شنای استان 

اصفهان انتخاب شد.

مروری کوتاه به رزومه تحصیلی و ورزشی مهندس 
پیمان گرامی

ارشد  کامپیوتر،  شیمی،  مهندسی  های  رشته  در  گرامی 
مهندسی فناوری و کارشناسی تربیت بدنی با بالاترین رتبه، 

فارغ التحصیل شده است.
این جوان مستعد و مدیر موفق که اصالتا شهرضایی و متولد 
سال ۱۳۶۲ است، از سال ۶۷ شنا را در استخر شرکت نفت واقع 
در چهارراه آپادانای اصفهان آغاز کرد و پس از دو سال با کسب 
مقام قهرمانی نونهالان استان، شایستگی های خود را برای 

حضور در مسابقات قهرمانی کشور به اثبات رساند.
وی با تمرینات مداوم و تلاش خستگی ناپذیر موفق شد در 
مسابقات قهرمانی کشور سال ۷۶ به دریافت مدال طلا نائل 
شود و جالب اینکه همزمان با این قهرمانی در بین یک صد 
و نوزده هزار و شصت شرکت کننده مسابقات علمی کشور به 

عنوان نفر اول لوح تقدیر گرفت.
مهندس گرامی از سال ۸۹ تا سال ۹۳ با قبول مدیریت استخر 
شهرضا و دبیر هیأت شنای این شهر زیبا و تاریخی که در 
تمامی رشته های ورزشی جوانان پر استعدادی رادر دامان 
خود پرورانده است منشاء خدمات بسیار ارزشمندی شد و 
کسب مقام قهرمانی مسابقات دانشجویی و پیشکسوتان 

کشور را به گنجینه افتخارات خود اضافه نمود.
برای  که  ورزش  عرصه  تلاشگر  و  تحصیلکرده  جوان  این 
دستیابی به  مدارج بالاتر آرام و قرار ندارد پس از خدمات قابل 
توجهی که در راسُ هیأت های دوومیدانی و ترای اتلون که 
در گذشته به رشته های سه گانه )شنا،  دوومیدانی و دوچرخه 
سواری( نامیده می شد و با تشکیل فدراسیون به »ترای اتلون« 

نامگذاری شده است، رئیس هیأت شنای شهرضا شد.

سپس به دعوت آقایان  »گامر دیلانچیان« و »جابرزاده« در 
دوران ریاست آقای دکتر »مهرزاد خلیلیان« در هیأت شنای 
استان اصفهان به عضویت کمیته فنی هیأت انتخاب شد و از 
سال ۹۵ در دوران ریاست آقای »بهمن کیانی والا« به عنوان 

مسئول کمیته شهرستان ها منصوب گردید.
مهندس گرامی در سال ۹۶  مسئول آموزش هیأت شنای 
استان شد و از سوی اداره کل ورزش و جوانان استان اصفهان 
به عنوان هیأت نمونه معرفی گردید. ایشان از سال ۹۳ تا سال 
۹۶ که سکاندار هیأت شنا و ترای اتلون شهرضا بود به عنوان 

هیأت برتر و نمونه استان نیز شناخته شده بود.
گرامی در آذر ماه ۹۷ طی حکمی از سوی مدیرکل وقت ورزش 
و جوانان استان اصفهان به سرپرستی هیأت شنای استان 
منصوب شد و در بیست و ششم اسفندماه همان سال به 
سمت رئیس هیأت شنای استان اصفهان انتخاب و جایگزین 

آقای بهمن کیانی والا شد.
مهندس گرامی با حفظ سمت در تیر ماه سال جاری با معرفی 
آقای »وحید رجبی« رئیس تربیت بدنی و موافقت سردار 

»فدا« فرمانده محترم سپاه صاحب الزمان به عنوان رئیس 
هیأت شنا باشگاه مقاومت نیز منصوب گردید که این تعامل 
از عمده ترین اصول مدیریتی محسوب  و همکاری یکی 
می شود که می تواند راهگشایی برای حل مشکلات، زمینه 
مناسبی برای استعدادیابی و استفاده بهینه از نیروهای موجود 

در سطوح گسترده ای باشد.
بدیهی است این اقدام مفید، می تواند در به کارگیری هرچه 

بیشتر مربیان شنا، شیرجه و واترپلو هم صدق کند.
آقای مهندس گرامی مدرس رسمی فدراسیون نجات غریق و نیز 
دارای کارت مربیگری درجه یک شناست که در سال ۹۶ در کلاس 
مدرسین درجه سه کشورکه زیرنظر استاد »کثیر معلم« برگزار شد، 
رتبه اول را درکشور احراز نمود و در سال ۹۸ ابلاغ مدرس ترای 
اتلون وی ازسوی فدراسیون مربوطه صادر گردید که در حال حاضر 

مدرس رده های مختلف این رشته در سطح کشور می باشد.

عملکرد هیأت در سال گذشته

هیات شنای استان اصفهان در سال ۹۸ با کسب ۸۰۳ امتیاز 

در بین هیأت های استان های سراسر کشور رتبه اول را به 
خود اختصاص داده است و با راه اندازی واحد فناوری و واحد 
دانش بنیان دارای ۲۵۳۰ پرونده الکترونیکی شده و بزرگترین 

سامانه مجازی شنای کشور را دراختیار دارد.

مایکل فلپس های اصفهانی در راهند

و  فهیم  مربی  دیلانچیان  گامر  حضور  با  گرامی  مهندس 
با دانش شنا و پدیده های نوجوان و جوان نظیر »علیرضا 
»متین  و  مظاهری«  »محمد  افقری«،  »مهرشاد  یاوری«، 
های  پدیده  این  گذشته  های  در سال  نگارنده  سهران«که 
نوظهور را تحت عنوان »مایکل فلپس های اصفهانی در راهند« 
خاطر نشان کرده بود و یادآور شده بود که در آینده ای نزدیک 
از شناگران مستعد اصفهان بیشتر خواهیم گفت، مثل متین 
سهران رکورد دار هفت ماده شنای انفرادی در رده های سنی 
۱۳ و۱۴ سال که از ۹ سالگی با تشویق پدر و مادر و زیر نظر 
آقای »مجید باباخانی« آموزش دید و در سایه تلاش و همت 
بی دریغ گامر دیلانچیان مربی تحصیلکرده اصفهانی تیم ملی 

با شنای نوین دنیا آشنا شد.
البته لازم به ذکر است که خود آقای دیلانچیان نیز افتخارات 
فراوانی را برای شنای نصف جهان و کشور عزیزمان ایران 
آفریده و در کسوت مربی تیم ملی تحولی در ورزش شنا ایجاد 

کرده است که مایه مباهات جامعه شنای ایران می باشد.
»علیرضا یاوری« دیگر پدیده ای که مدال طلای آموزشگاه 
های ایران را به خود اختصاص داد و پس از ۱۱ سال در ۲۰۰ 
متر کرال سینه رکوردشکنی کرد و کمتر از ۲ ثانیه تا ورودی به 

بازی های المپیک فاصله دارد.
استقامت  شنای  قهرمان  عباسیان«  حسین  »امیر  از  بعد 
و »جمال چاوشی فر« کاپیتان سابق تیم ملی،  دو شناگر 
نوجوان و ملی پوش اصفهانی به نام های »مهرشاد افقری« و 
»ایمان حسین پور« که فاتح مدال های نقره و برنز مسابقات 
آسیایی هند شدند خبر از آینده درخشان وافقی روشن پیش 
روی شنای اصفهان دارد. مضاف بر اینکه افقری و سهران در 
مسابقات جهانی مجارستان خالق شگفتی شدند و برای اولین 

بار در انفرادی مقام بیستم جهان را به خود اختصاص دادند.

گزارش

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛ 

تحول و دگرگونی در هیات شنای استان اصفهان 
مایکل فلپس های اصفهانی در راهند

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

مهم ترین افتخارات شنا و زیرشاخه های استان اصفهان در سال گذشته چیست؟

- کسب 32 مدال در بزرگترین رویداد شنای کشور، المپیاد استعدادهای برتر کشور و اهمیت ویژه در جایگاه ورزش استان
- کسب 28 مدال در مسابقات کشوری شنا / تابستان و زمستان 98 و قهرمانی کشور پسران

- رکوردشکنی ملی اصهفان پس از 11 سال 200 متر کرال سینه توسط »علیرضا یاوری«
- حضور در مسابقات جهانی جوانان مجارستان توسط افقری و سهران

- مقام بیستم افقری در جهانی مجارستان بهترین نتیجه جوانان کشور برای اولین بار

- مدال نقره و برنز در بازی های آسیایی هندوستان
- حضور در لیگ برتر زیر 17 سال و صعود به مرحله نهایی )که به دلیل »کرونا« هنوز برگزار نشده است(

- حضور »ایمان حسین پور« در تیم ملی و کسب مدال برنز بازی هایی آسیایی هند
- نایب قهرمانی واترپلوی دختران لیگ برتر

- میزبانی لیگ برتر واترپلوی بانوان برای اولین بار با اعتماد به شهرستان ها
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رئیس قوه قضائیه:ویژه
عاشورای حسینی به ما مقاومت در ظلم را می آموزد. اگر راهبرد مسئولان در ۲۸ مرداد برگرفته از عاشورای حسینی بود، آن کودتا توفیق 
نمی یافت. آنچه از برکات در این کشور و آنچه از افول قدرت های بزرگ می بینیم، حاصل مقاومت و ایستادگی است. در افتضاح سیاسی اخیر، 

آمریکا فکرش را هم نمی کرد که در عرصه سیاست بین الملل تنها بماند؛ این نشان می دهد که ایستادگی و مقاومت راهبرد اثر بخش است.

و  قهرمانان  منصوریان  خواهران  محرومیت  خبر 
پیشتازان مدال بگیر در رده بانوان از سوی فدراسیون 
ووشو پرسش های بسیاری را در اذهان ایجاد کرده 

است.
فدراسیون  ووشو در توجیه این محرومیت نوشته 
است: برهم زدن نظام اجتماعی و فعالیت علیه 
منافع ملی در فضای مجازی و... باعث محرومیت 
کمیته  کاش  است.  شده  منصوریان  خواهران 
انصباطی ووشو به جای فرافکنی و قربانی کردن 
دو  قهرمان جهان کوتاهی خود را در مثبت شدن 
دو پینگ خانم هاشمی و دو ووشوکار دیگر می 

پذیرفت.
چرا گناه خود را گردن دیگران می اندازید و نمی 
خواهید قبول کنید که کوتاهی از سیستم مدیریت 
بوده است.؟ خواهران منصوریان بدون شک چوب 
پنهان کاری شما را باید بخورند؛ به خصوص درباره 
دوپینگ »مریم هاشمی« که به گفته کارشناسان 
بدون انتخابی و پس از دو سال دوری به انتخاب 
تیم ملی درآمد و بعد هم که دوپینگش درآمد دنبال 

توجیه هستید.
به هر حال به زعم جامعه و اذهان عمومی دوستان 
بر  گذاشتن  سرپوش  برای  ووشو  فدراسیون  در 
افتضاح بزرگ و لاپوشانی پنهان کاری ووشوکار آن 
دنبال یک قربانی بزدگ بودند که بهتر از خواهران 

منصوریان پیدا نکردند.
»شهربانو  از صحبت های  هایی  ادامه، بخش  در 
منصوریان« را بخوانیم تا بعد برسیم به سایر موارد :

من حرف حق را می زنم و از محرومیت نمی ترسم

شهربانو منصوریان در خصوص حواشی اخیر که به 
دلیل دفاع از خواهرش برای او ایجاد شده است، 
اظهار کرد: اخیرا از رشته ووشو چند نمونه تست 
هاشمی  مریم  است.  شده  اعلام  مثبت  دوپینگ 
قبل از مسابقات انتخابی دو سالی می شد که از 
ووشو خداحافظی کرده بود و پس از این دو سال در 
رقابت های انتخابی شرکت کرد. جام جهانی سهمیه 
مریم هاشمی بود که به جای او فریناز نظیری را اعزام 
کردند در حالی که نظیری بدون کسب سهمیه وارد 
اردوی تیم ملی شد. هاشمی هم بعد از دو سال آمد 
و بدون این که انتخابی شرکت کند وارد تیم ملی 
شد. این ها اشکالی ندارد بالاخره رئیس فدراسیون 

اختیار دارد و امتیازی بود که به هاشمی داده شد.

خواهرم سه بار هاشمی را برد ولی بازم اورا اعزام 
کردند

او ادامه داد: ماجرا از این جا آغاز شد که مریم هاشمی 
در مسابقه انتخابی مقابل سهیلا خواهر من قرار 
گرفت؛ رقابت اول نیز سهیلا برنده شد که اعتراض 
کردند؛ هاشمی سه رقابت انتخابی را برابر چشمان دو 
هزار تماشاگر شکست خورد. با وجود این شکست او 
را برای جام جهانی انتخاب کردند. حالا که من آمدم 
و اعتراض کردم که چرا حق خواهرم را پایمال کردید 

علیه من موضع گیری می شود.

هرکه اعتراض کند محرومش می کنند

شهربانو منصوریان با ابراز این ادعا که ووشوکاران 
زیادی هستند که حقشان خورده شده و اعتراض 
کردند و کمیته انضباطی محرومشان کرده است، 
گفت: من که آمدم دوباره حرف حق بزنم کمیته 
دوپینگ  خبر  چرا  که  دادند  تشکیل  انضباطی 
هاشمی را اعلام کردی؟ من زمانی این موضوع را 
اعلام کردم که این خبر در همه سایت های خبری 
منتشر شده بود و بعد در صفحه شخصی ام گذاشتم. 
بعد می گویند به خاطر این که شئونات اسلامی را 
رعایت نکردی دو سال محروم هستی؛ آخه این چه 

حرفی است؟

می خواهند کاری کنند که من پناهنده شوم

دارنده ۱۰ نشان طلای جهانی ووشو تصریح کرد: 
چرا یک ورزشکار را دو سال محروم می کنند؟ من 
دوست دارم زیر پرچم کشور خودم مسابقه بدهم. 
چرا کاری می کنند که من بخواهم از کشورم بروم! 
آن زمان که من در مسابقات کشوری و استانی 
حضور داشتم که البته به مسابقات جهانی نرفتم 
آقای علی نژاد پزشک تیم بود. آن وقت ما که خاک 
ووشو را خورده ایم و این همه زحمت کشیدیم باید 

خانه نشین شویم. چرا؟

من الگوی ضد اجتماع هستم؟!

منصوریان در مورد انتقاداتش از فدراسیون ووشو 
عنوان کرد: زمانی که آن پست را در اینستاگرامم 
گذاشتم همه با من بد شدند از جمله فدراسیون و 
معاون وزیر ورزش. من حتی شکایت هم کرده ام. 
برای چه این برچسب را به من می زنند که الگوی 
چه  چه  و  به  به  قبلا  چرا  هستم؟  اجتماع  ضد 
می کردند و آدم خوبی بودم حالا که حرف حق زدم و 

گفتم چرا این کارها را می کنید بد شدم؟

خواهرم ملی پوش است و باید سکوت کند

او همچنین به سکوت خواهر خود الهه منصوریان 
اشاره کرد و گفت: الهه می ترسد و می گوید تو را 
دو سال محروم کردند. خواهرم نمی خواهد زحمات 

چندین ساله اش هدر برود و خانه نشین شود.

... و حالا پیام فدراسیون ووشو

 فدراسیون ووشو در واکنش به برخی موارد مطرح 

شده در خصوص صدور احکام انضباطی شهربانو و 
سهیلا منصوریان بیانه ای منتشر کرد.

در این بیانیه آمده است:
نامه  آیین  وظایف  و  اهداف   2 ماده  با  مطابق 
صیانت  و  حفظ  که  ورزشی  مسابقات  انضباطی 
و همچنین  ورزشی  و  اسلامی  اخلاق حسنه،  از 
کوشش در جهت رسیدن به ارزش ها و کرامات 
و  کشور  ورزشی  جامعه  سطح  در  انسانی  والای 
باشد،  می  ناشایست  برخوردهای  از  پیشگیری 
انضباطی  کمیته  جلسه   1399/05/15 تاریخ  در 

فدراسیون برگزار شد.
این جلسه در خصوص رسیدگی به شکایت کایت 
مریم هاشمی علیه شهربانو و سهیلا منصوریان 
فدراسیون  مستند  گزارشات  بررسی  همچنین  و 
نسبت به تخلفات صورت گرفته از سوی شهربانو 
و سهیلا منصوریان در حین تمرینات در اماکن 
عمومی ورزشی از قبیل مجموعه ورزشی انقلاب 
و چیتگر و همچنین نشر و بازنشر آن در فضای 
مجازی و سایر موارد اعلامی؛ نظیر اظهارات خلاف 
واقع، افترا و توهین، نشر اکاذیب و تشویش اذهان 
عمومی نسبت به فعالیت های فدراسیون ووشو 
ایران از طریق صفحات شخصی شبکه اجتماعی 
اینستاگرامی نامبردگان و اقدامات ضد منافع ملی و 
رفتارهای خارج از شأن یک ورزشکار ملی، با حضور 
اعضای کمیته، طرفین شکایت و وکلای آن ها 

تشکیل گردید.
اعضای کمیته انضباطی با بررسی دقیق موارد مذکور 
پس از استماع شکایت شاکیان و اظهارات شهربانو و 
سهیلا منصوریان و دفاعیات وکلای ایشان؛ تخلفات 
نامبردگان را منطبق با بندهای 1، 3 و 5 ماده 7 
آئین نامه انضباطی مسابقات ورزشی دانسته و لذا 
به استناد بند 4 ماده 8 آئین نامه مذکور؛ شهربانو 
منصوریان را به مدت 20 ماه و سهیلا منصوریان را 
با توجه به اظهار ندامت به مدت 8 ماه محرومیت از 

حضور در میادین ورزشی محکوم نمودند.
یعنی دو بانوی قهرمان ووشو این همه مشکلات 
نمی  جامعه  و  داشتند  ای  حاشیه  و  اخلاقی 
در  ایرانی  زنان  الگوی  شهربانو  و  الهه  دانستند؟ 
جهان هستند که با سختی و مکافات توانسته اند 
نام زن ایرانی را بر سر زبان ها اندازند. چرا برای 
تبرئه خود زندگی این قهرمانان را به بازی گرفته 
و  آگاه  های  وجدان  و  خدایی هست  ولی  اید؟ 

بیدار...

دیدگاه

خدایی هست؛ 

خواهران منصوریان را سپر بلای خود کردند

میزبانی مسابقات لیگ برتر با اعتماد به حمایت شهرستان ها و کسب مقام نایب 
قهرمانی تیم واترپلوی دختران در لیگ برتر از دیگر افتخارات هیأت شنا، شیرجه و 

واترپلوی استان اصفهان می باشد.
شایان ذکر است که در رشته های مختلف شنا در مسابقات المپیاد و المپیک بانوان 
و آقایان در مجموع ۲۴۰ مدال طلا، نقره و برنز توزیع می شود و یک شناگر مثل 
مایکل فلپس می تواند با کسب ۸ مدال جایگاه تیم کشورش را در رده بندی تغییر 

دهد، پس باید به ورزش شنا نگاه ویژه ای داشت.
در توضیحاتی که مهندس گرامی در گفتگو با خبرنگار روزنامه »دنیای هوادار« داشت 
با تشکر و قدردانی از همکاری همه جانبه آقای رضوانی رئیس محترم فدراسیون 
شنا، شیرجه و واترپلوی جمهوری اسلامی ایران و آقایان علی آبادی نایب رئیس و 
فتاحی دبیر فدراسیون به قهرمانی تیم شنای اصفهان در لیگ برتر کشور با حمایت 
موسسه قهرمانی اریس اشاره کرد و افزود: سال گذشته تیم پرسپولیس تهران با 
مربیگری آقای دیلانچیان و ۵۰  درصد شناگران ملی پوش اصفهانی در لیگ برتر 
کشور قهرمان شد و مقاومت تهران با مربیگری آقای حسین مراتیان دیگر مربی 

خوب اصفهانی و برخوردار از شناگران جوان اصفهانی در رده پنجم قرار گرفت.
رئیس جوان و تحصیلکرده هیأت شنا استان اصفهان از همکاری آقای جمال 
چاوشی فر -کاپیتان اسبق تیم ملی- خبر داد و افزود اخیرا از ایشان دعوت به 
همکاری شده که با توافق طرفین مربیگری رده های سنی ۱۱ و ۱۲ سال را پذیرا 

شده اند.
مهندس گرامی در پایان اظهارداشت: وظیفه دارم از اساتید گرانقدر، پیشکسوتان و 
مربیان زحمت کشی که در سال های اخیر با هیأت همکاری کردند تشکر و قدردانی 
کنم به ویژه از آقایان: دکتر خلیلیان، عرب شریفی، شریعت، ضیایی، نقشینه، صباغ، 

شب انگیز، طاهری، قائدی، فریدون جلیلی، یراقی یزدی زاده و موحد.
گرامی با یادی از مرحومان پورگلی و فرزین گفت برای شادی روح این عزیزان دست دعا 
به سوی پروردگار توانا دراز می کنیم و خواستار علو درجات و رحمت واسعه برایشان می 

شویم. روحشان شاد و یادشان گرامی باد...

به نظر نگارنده، اساس جمیع فضایل یک مدیر خوب و 
کارآمد، داشتن »صداقت کاری« است، زیرا هیچ فردی 
بدون داشتن صداقت نمی تواند در کسب سایر فضیلت 
های مدیریتی موفق باشد و در سطح گروهی و جمعی 
جامعه امروزی کابردی صحیح و قابل قبولی داشته باشد.

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

میزبانی مسابقات لیگ برتر با اعتماد به حمایت شهرستان ها 
و کسب مقام نایب قهرمانی تیم واترپلوی دختران در لیگ 
برتر از دیگر افتخارات هیأت شنا، شیرجه و واترپلوی استان 

اصفهان می باشد.
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شهری

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تماشاچی های مسکن ملی!

اولیه در طرح »مسکن  افراد ثبت نام کننده حائز شرایط 
ملی« به دو گروه »تماشاچی« و »پیش خریدار قطعی« 
اول  گروه  در  فعلا  ها،   آن  درصد  که ۹۵  تبدیل شده اند 
 ۱  /۶ از  مسکن  فاقد  خانوار  هزار   ۴۰۰ حداقل  هستند. 
میلیون ثبت نام کننده در این طرح،  واجد شرایط خانه های 
دولتی ساز هستند. از این تعداد -تا اوایل تابستان- فقط ۸ 
هزار نفر »بخش اول آورده نقدی« را واریز کرده اند که البته 
پرداختی آن ها کمتر از نصف مبلغ ابلاغی بوده است. پرهیز 
یا ناتوانی متقاضیان از پرداخت بهای این آپارتمان ها بیانگر 

نبود »خریدارموثر« است و ۵ علت دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، بررسی ها بر پایه آمارهای رسمی 
وزارت راه وشهرسازی مربوط به اوایل تابستان سال جاری 
نشان می دهد که اکثریت متقاضیان واجد شرایط پیش 
فرآیند  در  که  ملی مسکن  اقدام  طرح  واحدهای  خرید 
پالایش متقاضیان به لحاظ برخورداری از شرایط تعیین 
شده برای قرار گرفتن در فهرست مشمولان مسکن ملی از 
سوی این وزارتخانه تایید صلاحیت شده اند، هنوز اقدام به 

واریز آورده اولیه به عنوان شرط تکمیلی نکرده اند.
علاوه بر شروط اولیه تعیین شده از سوی متولی مسکن 
ملی برای قرار گرفتن متقاضیان در لیست خانوارهای واجد 
شرایط به منظور پیش خرید این واحدها، یک شرط مهم 
مبنی بر توانایی مالی خانوارهای متقاضی برای تامین 
آورده نقدی به میزان دو سوم هزینه کل ساخت واحدها 
تعیین شد که بر این اساس در مرحله اول، خانوارهای واجد 
شرایط باید اقدام به افتتاح حساب و واریز مبلغی معادل 
۴۰ میلیون تومان در حسابی نزد شبکه بانکی می کردند.اما 
پس از اتمام مراحل مربوط به ثبت نام متقاضیان، پالایش 
آن ها و تایید متقاضیان از سوی مراجع محلی، تنها درصد 
اندکی از آن ها اقدام به افتتاح حساب و واریز آورده اولیه 

تعیین شده کردند.
پس از اعلام وزارت راه وشهرسازی مبنی بر آغاز طرحی 
به منظور تامین مسکن خانوارهای واجد شرایط در قالب 
طرح اقدام ملی تعداد قابل توجهی از متقاضیان مسکن 
- جمعیتی در حدود یک میلیون و۶۰۰ هزار نفر - اقدام به 
ثبت نام کردند که از این تعداد پس از انجام فرآیندهای 
مربوط به پالایش اولیه، ۸۸۰ هزار نفر متقاضی واجد شرایط 

اولیه برای قرار گرفتن در فهرست مشمولان طرح اقدام 
ملی مسکن شناسایی شدند. در مراحل بعدی مربوط به 
پالایش متقاضیان در نهایت ۴۴۰ هزار نفر از سوی وزارت 
راه وشهرسازی به عنوان متقاضیان واجد شرایط به ادارات 
راه وشهرسازی استان ها به منظور دریافت تاییدیه نهایی 
معرفی شدند که تا ابتدای تابستان سال جاری و براساس 
آمارهای مربوط به آن بازه زمانی، تاکنون تنها ۲۷ هزار و 
۷۰۰ نفر از سوی این ادارات به عنوان متقاضیان واجد شرایط 

برای تکمیل عملیات ثبت نام فرخوانده شده اند.

این داستان ادامه دارد...

طبق بررسی هایی که نشریه دنیای اقتصاد در خصوص این 
موضوع انجام داده مشخص شد این افراد پس از تایید 
محلی به بانک معرفی شده و به آن ها اعلام شد که برای 
افتتاح حساب و واریز آورده اولیه ۴۰ میلیون تومانی به 
بانک مراجعه کنند. در این میان و از این تعداد تا ابتدای 
تابستان سال جاری تنها ۱۸ هزار و ۸۰۰ متقاضی اقدام به 
افتتاح حساب کردند و تنها ۸ هزار نفر از آن ها واریز وجه 
داشتند. از سوی دیگر در حالی که مطابق دستورالعمل طرح 
اقدام ملی مسکن متقاضیان این واحدها باید در مرحله 
اول مبلغ ۴۰ میلیون تومان را به عنوان آورده اولیه در بانک 
سپرده گذاری می کردند، میانگین رقم واریزی از سوی ۸ 
هزار متقاضی این طرح که واریز وجه انجام دادند تنها ۱۶ 

میلیون تومان بوده است.
در ابتدای تعریف طرح اقدام ملی مسکن متولی بخش 
مسکن اعلام کرد قرار است این طرح با توجه به تجارب 
مهمی که در طرح مسکن مهر به دست آمده، طراحی و اجرا 
شود. یکی از مهم ترین معضلاتی که متولی بخش مسکن 
در مسکن مهر با آن مواجه بود، مشکل نبود متقاضی برای 
بخشی از واحدهای ساخته شده در قالب این طرح در برخی 
از نقاط کشور بود. بنابراین در ابتدای مطرح شدن برنامه 
ساخت مسکن ملی اعلام شد در این طرح برای جلوگیری 
از بروز و تکرار این مشکل، کار به شکل متفاوتی انجام 
خواهد شد و پروژه ها تنها در صورتی تعریف می شوند که 
پیش خریدار واقعی برای آن ها وجود داشته باشد. اما انگار 

چنین نیست.

مدیریت شهریگزارش

محیط زیست

»رسولی« تاکید کرد؛

ضرورت مناسب سازی خیابان شهید بهشتی 
برای تردد ایمن عابران

واریز بخشی از عوارض آلایندگی به حساب صندوق 
محیط زیست

به گفته احد رسولی؛ رئیس کمیسیون معماری، شهرسازی و 
بافت های فرسوده شورای شهر کرج، ضرورت دارد خیابان شهید 
بهشتی به عنوان یکی از پرترددترین معابر شهر برای تردد ایمن 

عابران به ویژه افراد سالخورده و کم توان مناسب سازی شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، احد رسولی در نشست با معاون 
حمل و نقل شهرداری کرج با محوریت »بررسی مشکلات پروژه 
شهید  خیابان  پیاده روهای  استانداردسازی  و  مناسب سازی 
بهشتی« گفت: عبور ایمن و بدون مواجهه با موانع و زوائد 
فیزیکی در پیاده روها حق شهروندی است که باید در رأس 

پیگیری ها قرار گیرد.
او افزود: همه افراد جامعه به ویژه سالخوردگان و افراد کم توان 
جسمی و حرکتی باید بتوانند به سهولت از پیاده روهای سطح 
شهر تردد داشته باشند و طی اینکه اصناف و نهادها بخواهند به 
صورت جزیره ای در مسیر رمپ یا موانع متعدد ایجاد کرده و به 

حقوق سایرین تجاوز کنند، قابل قبول نیست.
او با تاکید بر اینکه بخشی از مناسب سازی پیاده روها در مرحله 
صدور پروانه ساخت و پایانکار و الزام سازندگان به رعایت ضوابط 
شهرسازی قابل تحقق است، ادامه داد: البته دغدغه جدی داریم 
که استانداردسازی پیاده رو مطابق با موازین آن صورت پذیرد، 
گاهی پیاده روها را برای تردد روشندلان مناسب سازی می کنند 
اما در نهایت این عزیزان قادر به تردد ایمن نیستند، اقدامات 

نباید این گونه باشد.
عضو شورای شهر کرج در پایان تصریح کرد: گرچه اقداماتی 
برای استانداردسازی پیاده روها صورت گرفته اما کافی نیست و 
متاسفانه اقدامات جزیره ای و دست اندازی ها به عرصه های 
عمومی موجب شده تا شهروندان برای تردد در پیاده روها دچار 
زحمت شوند و بی شک این مسئله برای سالخوردگان و افراد 

کم توان جسمی و حرکتی با دشواری بیشتری همراه است.

معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط زیست 
از تنظیم لایحه ای برای پرداخت ۲۰ درصد از عوارض آلایندگی 
صنایع به صندوق ملی محیط زیست خبر داد و گفت: این لایحه 
اکنون در اختیار شورای نگهبان است و امیدواریم از سال ۱۴۰۰ 
به بعد ۲۰ درصد از عوارض آلایندگی به حساب صندوق ملی 

محیط زیست واریز شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، مسعود تجریشی اظهار کرد: با یک 
برنامه  ریزی محیط  زیستی می توان علاوه بر حفظ محیط 
زیست و کاهش آلودگی ها سبب تقویت اقتصاد ملی و اشتغال 
زایی شویم. به طور کلی می توان گفت که محیط زیست در 
کنار صنعت است و تلاش می کند که با همکاری دانشگاه  ها، 
بخش خصوصی، مراکزتحقیقاتی و شرکت های دانش بنیان و 
فناوری در جهت حل مشکلات محیط زیست به صنایع آلاینده 

کمک کند.
وی افزود: خواست همیشگی سازمان حفاظت محیط زیست 
این است که بخشی از تسهیلات عوارض آلایندگی که به خزانه 
دولت پرداخت و به حساب شهرداری ها واریز می شود، برای 
رفع آلودگی های زیست محیطی و جلوگیری از تخریب محیط 
زیست هزینه شود. سازمان حفاظت محیط زیست مطابق ماده 
۳۸ قانون مالیات بر ارزش افزوده لایحه  ای را تنظیم کرده 
است که بر اساس آن ۴۰ درصد از عوارض آلایندگی صنایع به 
شهرداری  ها، ۴۰ درصد به وزارت راه و شهرسازی و ۲۰ درصد هم 

به صندوق ملی محیط زیست واریز شود.
به گفته معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط 
زیست این لایحه اکنون در اختیار شورای نگهبان است و به 
بعضی از بندهای آن ایرادهایی وارد شده است که در صورت 

رفع آن  ها به دولت ابلاغ خواهد شد تا از سال ۱۴۰۰ به بعد 
۲۰ درصد از عوارض آلایندگی به حساب صندوق ملی محیط 

زیست واریز شود.
تجریشی در ادامه تصریح کرد: با پیگیری  های سازمان حفاظت 
محیط زیست طی امسال به مجلس پیشنهاد داده شد که ۳۵ 
درصد عوارض آلایندگی استثناً برای امسال به حساب صندوق 
ملی محیط زیست واریز شود که با موافقت کمیسیون تلفیق 

مصوب شد این کار طی سال جاری صورت گیرد.

27 مرداد 1357 در يك سينما در شهر مشهد يك حريق عمدی روی داد و سه تن در ميان شعله های 
آتش جان دادند و شب بعد »سينما ركس آبادان« آتش زده شد كه ضمن اين حريق، طبق گزارش ها 

هفتصد تن كشته شدند.

در چنین روزی!
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زمان آغاز لیگ برتر هندبال مشخص شدورزشی
بنابر اعلام »حمیدرضا عزتی« دبیر فدراسیون هندبال، لیگ برتر مردان و زنان 

باشگاه های کشور به ترتیب ۲۸ شهریور و چهارم مهر ماه آغاز خواهد شد.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

وقتی محمد بنا  ردای نقد برتن می کند

»محمد بنا« طی گفت و گویی در رابطه با حضور  احتمالی 
»حمید سوریان« در جمع اعضای هیات رئیسه اتحادیه 
جهانی کشتی، چگونگی رسیدن و کناره گیری رسول خادم 
از این مسئولیت و تلاش فدراسیون های مختلف برای کنار 
گذاشتن نمایندگان کشورمان از جمع هیات رئیسه کشتی 

آسیا نکات جالبی را مطرح کرده است.
بهترین مربی کشتی فرنگی سال ۲۰۱۹ آسیا در رابطه با 
حضور نابغه کشتی کشورمان در انتخابات پیش روی هیات 
رئیسه اتحادیه جهای کشتی تاکید کرده: بهتر بود حمید از 
مربیگری شروع می کرد. بعد برای حضور در کنفدراسیون 
کشتی آسیا گام برمی داشت و نهایتا برای رسیدن به جمع 
هیات رئیسه اتحادیه جهانی تلاش می کرد. آقای خاص 
کشتی تلویحا رسیدن به کرسی اتحادیه جهانی را دشوار، 
معلول ارتباطات پشت پرده، لابی گری و صرف هزینه بسیار 
و از همه مهم تر بده بستان های غیر متعارف عنوان و 
اظهار داشته که حتی در صورت عضویت نیز باید به نوعی با 
دست اندرکاران رده اول کشتی جهان هماهنگ بود. رسول 
خادم نتوانست به خواسته های آنان عمل کند در نتیجه 
مجبور به کناره گیری شد و جایگاهی را که به دشواری به 

دست آمده بود از کف رفت.
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی در بخش دیگری از صحبت 
در  فدراسیون  نمایندگان  حضور  به  اشاره  با  خود  های 
تشکیلات کشتی آسیا و تلاش فدراسیون های بعدی برای 
کنار گذاشتن این نمایندگان، آن را امری نکوهیده عنوان 
کرده و حتی تلویحا تلاش برای برکناری حمید بنی تمیم 

توسط فدراسیون کنونی را نادرست خوانده است.
این است که کمتر  آقای خاص کشتی  از ویژگی های 
مصاحبه می کند اما وقتی صحبت کرد، حتی المقدور 
سخنان صریح و روشن بر زبان می راند. او این بار نیز با 
صراحت هرچه تمام برخی اقدامات نادرست فدراسیون های 

گذشته و مهم تر از آن فدراسیون کنونی را مورد نقد قرار داده 
است و اینکه آقایان تلاش کردند فرد دیگری را جایگزین 
حمید بنی تمیم در تشکیلات کشتی آسیا کنند که از زمان 
فدراسیون گذشته عضو این کنفدراسیون شده و مسئولیت 

وی کماکان پابرجاست!
محمد بنا از نزدیک در جریان امور فدراسیون و عملکرد 
دست اندرکاران کنونی قرار دارد بنا براین قضاوت و دیدگاه 
وی در رابطه با اقدامات و عملکردها بیش از هرکسی مقرون 
به حقیقت خواهد بود. هر چند زعمای فعلی نزدیک به 
نیمی از یک سال مسئولیت خود را در تعطیلی ناشی از 
پیامدهای  کرونا به سر برده اند با این وصف به وضوح می 
توان رگه هایی از ضعف مدیریت را در تصمیم گیری ها و 
اقدام و عمل آنان جستجو کرد. این مهم تنها نظر منتقدان 
نیست بلکه دوستان نیز به نحو مقتضی به این موارد اذعان 
داشته و در مواقع لازم به آن اشاره کرده اند. اشاره محمد بنا 
نیز به گوشه هایی از این کاستی هاست.  یقینا اگر شرایط 
ویژه امروز نبود و ورزش تعطیل نشده بود چه بسا در کوران 
کار مشخص می شد تصمیم گیرندگان اصلی فدراسیون تا 
چه اندازه در مسیر آزمون و خطا گام بر می دارند و اقدامات 
آنان چقدر برای ورزش اول مفید بوده است.  همانطور که 
در رابطه با چگونگی آغاز فعالیت ها در شرایط کرونا برنامه 
قابل ارائه ای وجود ندارد و کشتی همچنان بلاتکلیف و 

سردرگم است.
در رابطه با امکان حضور موفقیت آمیز حمید سوریان در 
جمع هیات رئیسه اتحادیه جهانی نیز نیاز به برنامه ریزی 
اصولی و رایزنی های گسترده داریم. اینکه قهرمان پرافتخار 
ملی کشورمان با هفت طلای جهان و المپیک گل سرسبد 
ورزش ایران محسوب می شود حرفی نیست اما این همه، 
تنها بخشی از مسیر رسیدن به جمع تصمیم گیرندگان 
کشتی جهان را توجیه می کند بخش مهم و اصلی تر را 
باید در سطح بالا و با استفاده از تمام اهرم های سیاسی، 
اقتصادی و ارتباطات به نتیجه رساند. اگر از تمام این اهرم 
ها استفاده شد و امور بر مدار درست استوار گردید، می توان 
به کسب کرسی در اتحادیه جهانی کشتی امیدوار بود در غیر 
این صورت سعی بیهوده و آرزوی محال خواهد بود. بگذریم 
از اینکه استقرار بر صندلی هیات رئیسه کشتی جهان تازه 
ابتدای ماجرا و شرکت در بازی عوامل پشت پرده و بعضا 

مافیایی پس از جلوس بر جایگاه مذکور آغاز خواهد شد.

دریچهدیدگاه

بانوان

گوهری به ارزش قهرمانی های پرسپولیس؛

نعمت ثبات...

»مدال آور مسابقات دانشجویی ایتالیا«:

کرونا مانع مدال آوری در توکیو نیست

یکی از موارد مهم و اساسی که با ماهیتِ موفقیت در فوتبال 
رابطه مستقیم دارد »ثبات« است. ثبات هم مانند دیگر مسائل 
مهم و تاثیرگذار، در فوتبال ایران به حد قابل توجهی یافت نمی 
شود و اندک باشگاه هایی می توانند بنا به دلایل مختلف، از 

نعمت ثبات در فوتبال ایران بهره مند باشند.
پرسپولیس در چند فصل اخیر، یکی از بهترین مثال های موجود 
و شاید میتواند تنها مورد قابل استناد به این بحث باشد. از 
دیدگاه های مختلف، عوامل متفاوتی را می توان به عنوان 
دلایل اصلی موفقیت پرسپولیس در چند فصل اخیر نام برد، اما 
مهم ترین مبحثی که نمی شود از آن چشم پوشی کرد، ثبات 

پرسپولیسی هاست.

پنج فصل موفقیت پرسپولیس در شرایطی به دست آمد، که 
بیش از ۷۰ درصد شاکله اصلی سرخپوشان پایتخت در این پنج 
سال حفظ شد و قرمز پوشان هیچ مشکلی در بحث بازیکن 
نداشتند، بیرانوند، سید جلال حسینی، شجاع خلیل زاده، کمال 
انصاری، وحید امیری،  نوراللهی، محمد  نیا، احمد  کامیابی 
بازیکنانی  رادوشویچ،  سیامک نعمتی، علی علیپور و حتی 
هستند که بیش از سه فصل از پنچ فصل موفقیت، همراه 

پرسپولیسی ها بودند.
قطعا بحث حمایت از پرسپولیسی ها را هم نمی شود فراموش 
کرد، مدیریت پرسپولیس در این پنج سال، هم برای تمدید 
و  است  کرده  هزینه  را  زیادی  مبلغ  بازیکنان  این  با  قرارداد 
هم با اضافه کردن بازیکنانی چون بشار رسن و مهدی ترابی 
و حسین کنعانی و محمد نادری برای برانکو، کالدرون و گل 
محمدی حسابی گل کاشتند و دست مربیانشان را برای حضور 

قدرتمندانه بازگذاشتند.
این ثبات پرسپولیسی ها گوهری به ارزش چهارسال قهرمانی در 
لیگ برتر بوده است، نعمتی که تیمی به جز پرسپولیس تهران در 
این دوران از آن بهره مند نبوده است، حالا باید ببینیم در فصل 

آتی پرسپولیسی ها روند درخشان خود را حفظ می کنند یا خیر.

ایتالیا  در  دانشجویان  یونیورسیاد  دوره  سی اُمین  مدال آور 
گفت: بیماری کووید-۱۹ نمی تواند مانعی برای رسیدن من به 
اهدافم باشد؛ تمام تلاشم کسب سهمیه المپیک بود و  حالا 

همه هدفم کسب مدال المپیک توکیو است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، ، هانیه رستمیان 
روز گذشته با اعلام این مسئله افزود: تمرینات حضوری ما از 
اردیبهشت ماه شروع شد و امروز دور دوم این تمرینات آغاز 
شده اما قرار است هفته ای دو روز زیر نظر کادر فنی تمرینات 

خود را پیگیری کنیم.
دارنده سهمیه المپیک توکیو ادامه داد: همه روزهای هفته را 
به صورت شخصی تمرین می کنم زیرا برای رسیدن به آمادگی 
کافی و رسیدن به هدفم، به تمرینات بیشتر نیازمندم و با 
توجه به امکان آلودگی سالن های خصوصی ترجیح می دهم 

تمریناتم را در سالن آزادی انجام دهم.
فدراسیون  ملی  تیم  مربیان  برنامه  طبق  کرد:  اضافه  وی 
اردوهای آماده سازی را به صورت ۱۰ یا ۱۵ روزه برگزار کند اما 
به نظر می رسد هنوز تصمیمی برای برگزاری اینگونه اردوها 

گرفته نشده است.
درصد  خصوص  در  ایتالیا  یونیورسیاد  نقره  مدال  دارنده 
آمادگیش از نطر مربیانش گفت: با توجه به وضعیت کرونا 
تمرینات زیادی نداشتیم و هدف ما در حال حاضر بیشتر 
حفظ آمادگی و جلوگیری از افت فنی و فیزیکی است و 
به طور قطع مشکلاتی از نظر تکنیکی دارم که امیدوارم با 

تمرین بیشتر بر طرف شود.
رستمیان گفت: تیراندازی جزو اولین رشته هایی بود که ستاد 
ملی مبارزه با کرونا و وزارت ورزش اجازه شروع تمریناتشان 
پروتکل های  رعایت  در سایه  امیدواریم  ما  کردند؛  را صادر 
بهداشتی، انفرادی بودن این رشته و فاصله گذاری طبیعی 
بین خطوط تمرینات منظم تری داشته باشیم و مسابقات هر 

چه سریع تر شروع شود.
و  تمرینات  پیش  مدت ها  از  ما  رقبای  داشت:  اظهار  وی 
مسابقات خود را شروع کرده اند و ما انتظار داریم علاوه بر 
اردوهای داخلی فدراسیون با یک برنامه ریزی خوب فرصت 
برای حضور در اردوهای خارجی را برای مان فراهم کند تا ما 
از فشنگ مناسب و کافی در رشته ۲۵ متر تپانچه و ۵۰ متر 

برای تیراندازان تفنگ برخوردار شویم.
این تیرانداز ۲۱ ساله مازندرانی گفت: تا پایان سال جاری هیچ 
مسابقه ای در سطح بین المللی برگزار نمی شود و برنامه سال 
آینده از سوی فدراسیون جهانی اعلام نشده، بنابراین ما باید 
از فرصت موجود برای آمادگی بهره برداری کنیم و تمرینات 
برای ما محسوب  برون مرزی در این مسیر کمکی جدی 
می شود. رشته تیراندازی با نجمه خدمتی نخستین سهمیه 
المپیک را برای کشور کسب کرد و با کسب پنج سهنیه دیگر 
توسط فاطمه کرم زاده، آرمینا صادقیان، هانیه توسلی جواد 
انفرادی  رشته های  در  تیراندازی  مهیار صداقت  و  فروغی 

بیشترین سهمیه را کسب کرده است.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
محمدرضا ولی زاده

  نویسنده



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                           n  سردبیر: مهدی تیموری                                       n  دبیر تحریریه: محمد حیرانی

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

  n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، مجید سعیدی، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، محمدحسین سیفی، رضا تواضعی و نسترن کیوان پور
 n مدیر روابط عمومی: دکتر علی ساجدی                      n  طراحی و صفحه آرایی:  امیررضا بیات                     n  دبیر سرویس عکس:  میلاد فیروزان                   n چاپ: کهن              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

روزنامه

دوشنبه 27 مرداد 99 -  شماره  548

www.donyayehavadar.ir

به  آگهی مناقصه عمومی مربوط  رتبه لازم در خصوص  حداقل 
پروژه های رنگ آمیزی ترافیکی اعم از خط کشی محوری و بلوک 

عابر پیاده و رنگ آمیزی سرعت گاه سطح منطقه یک و منطقه دو که در دو نوبت در تاریخ های 
99/5/8 و 99/5/15 به چاپ رسیده است از )۵ راه و ترابری و ۵ تاسیسات و تجهیزات( به 

)۵ راه و ترابری یا تاسیسات و تجهیزات( اصلاح می گردد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 99/5/20

شهرداری فردیس

اصلاحیه آگهی مناقصه عمومی - نوبت دوم

در 78 سالگی؛

»بهمن مفید« درگذشت
»بهمن مفید« بازیگر قدیمی سینمای ایران روز گذشته در 
سن ۷۸ سالگی براثر ابتلا به بیماری سرطان ریه درگذشت.

به گزارش »دنیای هوادار«، بهمن مفید زاده ۲۵ مرداد ۱۳۲۱ 
شمسی بازیگر، نوازنده، خواننده و گوینده عروسکی بود که 
در یک خانواده هنرمند در روستای گرکان واقع در شهرستان 

اراک متولد شد.
او برادر »بیژن مفید« نمایشنامه نویس و کارگردان ایرانی 
و »اردوان مفید« بازیگر، »هنگامه مفید« شاعر، ترانه سرا، 
نمایشنامه نویس و کارگردان و فرزند غلامحسین مفید، 
از هنرپیشگان قدیمی تئاتر و قدسیه فریور است. بهمن 
بازیگری تئاتر را از کودکی و با بازی در نمایشنامه هایی 
که پدر و برادرش کارگردانی می کردند، آغاز نمود. او از ۴ یا 
۵ سالگی در نمایش های پدرش حضور داشت. »یوسف و 

زلیخا« نخستین نمایشی بود که وی در کودکی بازی کرد.
هنرهای  دانشکده  در  تحصیل  ضمن  جوانی،  در  مفید 
دراماتیک، به کارگردانی و بازیگری می پرداخت. وی همراه 
با پدر و برادرانش گروهی داشتند که به همراه بازیگرانی 
همچون بهزاد فراهانی، رضا میرلوحی، اصغر آقاخانی و بهرام 

وطن پرست به اجرای تئاتر می پرداختند.
هنرهای  دانشکده  از  تئاتر  رشته  فارغ التحصیل  که  او 
دراماتیک است، فعالیت سینمایی خود را در سال ۱۳۴۸ و 
با ایفای نقش کوتاهی در فیلم قیصر به کارگردانی مسعود 
کیمیایی آغاز کرد. این نقش گرچه کوتاه بود، اما با دیالوگ 
این  شد.  جاودانه  نقش،  این  و  فیلم  این  در  معروفش 
از اجرا و  از سناریوی فیلم نبود، و پس  دیالوگ، بخشی 
پیشنهادش توسط بهمن مفید به دلیل زیبایی و اثرگذاری، 
مورد پسند مسعود کیمیایی قرار گرفت و وارد سناریو گردید.
فیلم  به  مربوط  مفید  بهمن  سینمایی  فعالیت  آخرین 
سرود تولد در سال ۱۳۸۳ می شود. مفید دوستی نزدیکی 
با هنرمندان بسیاری از جمله مرحوم جمشید مشایخی و 

مسعود کیمیایی داشت.
از جمله آثار سینمایی او می توان به برادرکشی، قدیس، 

طوقی، قیصر، قلندر و ده ها اثر دیگر اشاره کرد.
بهمن مفید که مدت یک سال به دلیل سرطان ریه تحت 
درمان بود، در ۲۶ مرداد ۱۳۹۹ در سن ۷۸ سالگی در منزلش 

واقع در تهران درگذشت.

بیستمین جشن »حافظ« با معرفی برگزیدگان آثار برتر 
سینما و تلویزیون ایران به پایان رسید که نهایتا سریال 
»هیولا« با کسب 4 تندیس در بخش تلویزیونی و فیلم 
سینمایی »سرخپوست« با کسب 3 تندیس در بخش های 

اصلی، بر بام بیستمین جشن حافظ ایستادند. 
بیستمین  پایانی  مراسم  هودار«،  »دنیای  گزارش  به 
جشن »حافظ« در یک گردهمایی خصوصی تر و با تعداد 
نفرات کمتر در فضای باز به دلیل شیوع کرونا با اجرای 
احسان علیخانی که در این مراسم به عنوان بهترین چهره 
تلویزیونی انتخاب شد، برپا شد. این جشن در حالی شب 
۲۵ مرداد ماه برگزار شد که قرار بود به صورت آنلاین 
پخش شود اما این امکان فراهم نشده است. در ادامه 
این گزارش، اسامی برندگان و کاندیداها را مرور خواهیم 

کرد:

یک عمر فعالیت هنری

در ابتدای مراسم، جایزه یک عمر فعالیت هنری به »فرامرز 
قریبیان« اهدا شد.

بهترین  مستند

اهدا شد به »زینب تبریزی« برای ساخت مستند »تمام 
چیزهایی که جایشان خالیست« 

بهترین چهره تلویزیونی

نامزدهای بهترین چهره های این دوره از جشن حافظ از 
برنامه هایی انتخاب شده  که از بعد از نوروز ۹۸ تا نوروز ۹۹ 
در صداوسیما یا فضای مجازی پخش شده اند که از میان 
ها نامزدها، تندیس بیستمین دوره جشن حافظ را احسان 

علیخانی گرفت.

اسامی نامزدهای دریافت جوایز بخش تلویزیون بیستمین 
جشن سینمایی و تلویزیونی حافظ از میان مجموعه های 
تلویزیونی روی آنتن رفته و شبکه نمایش خانگی منتشر 

شده از فروردین ۹۸ تا فروردین ۹۹

بهترین سریال

اهدا شد به سریال »هیولا« به تهیه کنندگی »مهران مدیری« 
و »سیدمصطفی احمدی«

بهترین بازیگر زن کمدی

اهدا شد به »شبنم مقدمی« برای ایفای نقش در سریال 
»هیولا«

بهترین بازیگر مرد کمدی 

اهدا شد به »محسن تنابنده« برای ایفای نقش در سریال 
»پایتخت 6«

بهترین بازیگر زن درام

در سریال  نقش  ایفای  برای  زارعی«  »مریلا  به  اهدا شد 
»مانکن«

بهترین بازیگر مرد درام

اهدا شد به »مصطفی زمانی« برای ایفای نقش در سریال 
»نهنگ آبی«

بهترین فیلمنامه تلویزیونی

 اهدا شد به »پیمان قاسم خانی« طراح داستان و نویسنده 
»امیر برادران« برای فیلمنامه سریال »هیولا«

بهترین کارگردانی تلویزیونی

اهدا شد به »مهران مدیری« برای سریال »هیولا«

نامزدهای سینمایی از میان فیلم هایی انتخاب شده اند 
که از بعد از نوروز ۹۸ تا نوروز ۹۹ در سینماها اکران شده یا 

تا ۱۵ اردیبهشت اکران آنلاین شده اند.

بهترین فیلم سینمایی

اهدا شد به فیلم سینمایی »سرخپوست« به تهیه کنندگی 
»مجید مطلبی«

جایزه ویژه هیات داوران

 اهدا شد به »سیاوش اسدی« برای ساخت فیلم سینمایی 
»درخونگاه«

بهترین کارگردانی

سینمایی  فیلم  برای  جاویدی«  »نیما  به  شد  اهدا 
»سرخپوست«

بهترین  فیلمنامه

اهدا شد به »نرگس آبیار« برای فیلمنامه فیلم سینمایی 
»شبی که ماه کامل شد«

بهترین بازیگر مرد

با حضور امیر آقایی اهدا شد به »نوید محمدزاده« برای 
ایفای نقش در فیلم سینمایی »سرخپوست« و دیگر تندیس 

حافظ در این بخش اهدا شد به »هوتن شکیبا« برای بازی 
در فیلم سینمایی »شبی که ماه کامل شد«

بهترین بازیگر زن

در این بخش، تندیس حافظ به »ژاله صامتی« برای ایفای نقش 
در فیلم سینمایی »درخونگاه« و »الناز شاکردوست« برای بازی 

در فیلم سینمایی »شبی که ماه کامل شد« اهدا شد.

بهترین موسیقی متن

متن  موسیقی  برای  رضاعی«  »کریستف  به  شد  اهدا 
انیمیشن »آخرین داستان« 

بهترین تدوین

اهدا شد به »حمید نحفی راد« برای تدوین فیلم سینمایی 
»شبی که ماه کامل شد«

بهترین فیلمبرداری

اهدا شد به »علی قاضی« برای مدیریت فیلمبرداری فیلم 
سینمایی »مسخره باز«

نشان عباس کیارستمی

اهدا شد به »سیاوش افشار« برای ساخت فیلم »کتاب 
آشپزی« 

بهترین دستاورد فنی و هنری

اهدا شد به انیمیشن »آخرین داستان« )به کارگردانی اشکان 
رهگذر(

بهترین ترانه تیتراژ فیلم یا سریال

تندیس حافظ برای بهترین خوانندگی تیتراژ اهدا شد به 
»رضا یزدانی« برای ترانه تیتراژ سریال »از یادها رفته«

گزارش آخر

در بیستمین جشن »دنیای تصویر« چه گذشت؟

»مهران مدیری« و »نیما جاویدی« تندیس های حافظ را درو کردند

مکث


